

کراون لاین

PCI-192



220 – 240 فولط. 50 هرتز. 45 واط

دليل الإستخدام

تعليمات السلامة العامة

- الرجاء قراءة جميع التعليمات قبل البدء باستخدام الجهاز. تأكد من أن السلك الكهربائي بحالة ممتازة. إذا كان السلك تالفاً يرجى الإتصال بالوكيل لإجراء الإستبدال اللازم.
- لا تقم بتفكيك الجهاز. لا توجد أجزاء قابلة للصيانة داخل الجهاز.
- يجب التحقق أولاً من توافق جهد التغذية الكهربائية مع الجهد التشغيلي المذكور على الجهاز.
- يجب عدم ترك الجهاز دون مراقبة عندما يكون قيد التشغيل.
- لا تقم بتغطية العناصر الحرارية (اللفافات) وتجنب إتلاف المكونات.
- لا تستخدم الجهاز بالقرب من حوض الاستحمام، المغسلة أو الأوعية الأخرى التي تحتوي على المياه.
- لا تقم بتقريب الجهاز قيد التشغيل من الوجه لأن ذلك قد يشكل خطراً على السلامة الشخصية.
- احتفظ دائماً بالسلك الكهربائي بعيداً عن الأسطح الساخنة. في حال تلف السلك الكهربائي يجب استبداله من قبل الشركة المصنعة لتجنب حدوث صدمة كهربائية.
- لا تستخدم هذا الجهاز مطلقاً عندما يكون تالفاً. لا تستخدم سلك تمديد كهربائي مع هذا الجهاز.
- تحذير: لا تستخدم هذا الجهاز بالقرب من الماء أو عنما تكون الأيدي مبتلة.
- هذا الجهاز غير مخصص للإستخدام من قبل الأشخاص (بما في ذلك الأطفال) ذوي القدرات البدنية أو الحسية أو العقلية، أو نقص الخبرة مالم يكونوا تحت الإشراف أو أعطيت لهم تعليمات السلامة من قبل الشخص المسؤول عن سلامتهم.
- ينبغي الإشراف على الأطفال لضمان عدم لعبهم بالجهاز.
- للحصول على حماية إضافية، يمكنكم تركيب جهاز تثبيت التيار الكهربائي في حدود الـ 30 ميلي أمبير والخاص بالحمامات. إسأل الشركة المختصة للحصول على المشورة.
- عندما يتم استخدام الجهاز في الحمام، يجب فصله تماماً عن التغذية الكهربائية عند الإنتهاء من استخدامه لتجنب احتمالية دخول الماء في الجهاز والتسبب بحدوث صدمة كهربائية.

كيفية استخدام الجهاز

- قم بتوصيل الجهاز بالتيار الكهربائي المناسب وانتظر بضع دقائق للسماح له بالوصول إلى درجة الحرارة المناسبة للعمل.
- يجب أن يكون الشعر جاف تماماً أو جاف تقريباً. قم بتسريح الشعر للتأكد من عدم وجود عقد. قم بلف الشعر بهدوء على اللفافة باستخدام يدك كدليل ثم قم باللف إلى أعلى باتجاه فروة الرأس. احتفظ بالوضعية لمدة 10-20 ثانية ثم قم بفك اللف بلطف.
- إن احتفاظكم بالوضعية الصحيحة لمدة 5-10 ثوان فقط ستمكنكم من الحصول على التموج اللطيف. هذا الجهاز مناسب للشعر الطبيعي أو المعالج أو الملون. إن الممارسة تعطي النتائج المرجوة مهما كان نوع الشعر.
- لا تستخدم الجهاز على خصلات الشعر الإصطناعية أو الباروكات لأن حرارة اللفافة قد تتسبب بذوبان الشعر الإصطناعي.

لا تستخدم الجهاز على الشعر التي تم معالجته بملمع أو غسول لأن هذا يمكن أن يسبب الإلتصاق باللفافة والحد من كفاءتها.

كيفية التنظيف

1. قم بفصل الجهاز تماماً عن التغذية الكهربائية واتركه يبرد قبل البدء بالتنظيف.
2. قم بتنظيف الجهاز بقطعة قماش رطبة أو إسفنجة باستخدام صابون خفيف. لا تستخدم أي منظفات قاسية أو مذيبيات أو مواد كاشطة.
3. لا تقم بغمر الجهاز بالماء أو أي سوائل أخرى لإجراء التنظيف.
4. قم بتجفيف الجهاز بشكل كامل قبل البدء بتشغيله لاستخدامه.

CROWN_{LINE}

PCI-192



220V-240V 50Hz 45W

INSTRUCTION MANUAL

SAFETY PRECAUTIONS

- a) Read all instructions before using. Ensure the cord is in perfect condition. If there is any damage to the cord the appliance must NOT be used until the cord is replaced.
- b) Never take the appliance apart. There are no serviceable parts inside.
- c) Before plug in check that voltage indicated on the rating label corresponds to the mains voltage.
- d) Do not leave the appliance unattended while it is operating or plugged in.
- e) Don't cover the thermal metal barrels with other things, avoiding damaging the components.
- f) Do not use this appliance near bathtubs, showers, basins or other vessels containing water.
- g) Don't place the thermal metal barrels close to person's skin when in using, it is dangerous.
- h) Always keep the power supply cord away from the high temperature surface. If the cord is damaged, it must be replaced by the manufacturer, its service agent or similarly qualified persons in order to avoid a hazard.
- i) Never use this appliance when it is in damage. Do not use any extension cord with this appliance.
- j) Warning: Do not use this appliance near water or with wet hands
- k) This appliance is not intended for use by persons (including children) with reduced physical, sensory or mental capabilities, or lack of experience and knowledge, unless they have been given supervision or instruction concerning use of the appliance by a person responsible for their safety.
- l) Children should be supervised to ensure that they do not play with the appliance.
- m) For additional protection, the installation of a residual current device (RCD) having a rated residual operating current not exceeding 30 mA is advisable in the electrical circuit supplying the bathroom. Ask your installer for advice
- n) When the hair curling iron is used in a bathroom, unplug it after use since the proximity of water presents a hazard even when the hair curler is switched off;

USING YOUR CURLING IRON

Plug the appliance into the mains and wait for a few minutes to allow it to reach its working temperature.

Hair should be dry or very nearly dry. Separate the stands of to be curled gently brush it free of tangles. Wrap the hair around the barrel using your hand as a guide and then wind the barrel towards the scalp exactly as you would when using a roller. Hold it in place for 10-20 seconds and then gently unwind it.

Holding it in position for just 5-10 seconds will create gentle waves. This appliance is suitable for natural and bleached or color hair. Practice and experience will give the desired results whatever the hair type.

Do not however use it on artificial hair wigs or hairpieces as these may melt in the heat generated by the barrel.

Do not use on hair which has been treated with lacquer or setting lotion as this can stick to the barrel, reducing its efficiency.

CLEANING

1. Unplug the appliance and allow it to fully cool down before cleaning.
2. Clean with a damp cloth or sponge using mild soap. Do not use harsh detergents, solvents or abrasives.
3. **DO NOT IMMERSE THIS APPLIANCE IN WATER OR ANY OTHER LIQUID TO CLEAN IT.**
4. Dry thoroughly before use.